
 

Avui entrevistem Sergi Minguell i Boleda, entrenador aquesta 

temporada de l’infantil masculí de primer any, patrocinat per 

Manipulats Escribà. 

Un altre dels joves entrenadors del club. Bàsquet a la sang, seria una definició 
que li encaixa. A ell i a tota la família, germanes, pare i mare viuen bàsquet tot el 
dia, i des de fa anys. 

La joventut, la força i el fet d’haver començat a volar sol des de molt aviat li ha 
portat algun que altre ensurt. Però amb el temps, la formació en bàsquet, els 
estudis, i el contacte amb altres clubs i entrenadors al PDP i als campus, l’han 
anat modelant i portant on és ara. Mireu amb quina maduresa ha contestat les 
preguntes. 

Com t’inicies en el món del bàsquet? 

Des de ben petit, als 7 anys vaig començar a jugar a futbol, als 8 anys a uns quants ens varen proposar de jugar a 
bàsquet, vam començar entrenant un cop per setmana, s’hi va anant afegint gent fins a poder fer un equip i des de 
llavors fins ara. 

Quan i perquè decideixes fer d’entrenador?  

Des del club primer em varen proposar fer d’ajudant per a  que els jugadors que s’havien format al club passessin a 
fer d’entrenadors. Em va sembla molt bona idea i a partir d’aquí m’hi he anat enganxant poc a poc. 

Quins equips has entrenat fins al dia d’avui? 

Vaig començar d’ajudant en un pre-mini, tot seguit ja vaig agafar un mini de primer any, vaig estar amb ells dues 
temporades, després vaig estar un parell d’anys més portant un altre cop minis fins aquesta temporada que estic amb 
l’infantil masculí. 

Com t’estàs trobant en la categoria? 

Bé, però pels jugadors és un gran canvi ja que passen a jugar amb la cistella alta però fins les vacances de Nadal 
juguen amb la pilota petita. A partir d’aquesta data juguen amb pilota gran, per això passem a treballar la tècnica 
individual. 

I l’equip, com te l’has trobat? 

A nivell físic han crescut bastant, el fet de fer el salt de categoria es nota i a nivell tècnic i tàctic estem treballant amb 
ells, tot necessita el seu temps i no hem de córrer més del normal. Hi ha un bon equip. 

Quines aptituds i quines mancances hi trobes i que creus que hauríeu de millorar? 

Crec que s’hauria de millorar el bot de pilota sense mirar-la, que s’està treballant molt des de la base. Com a punts 
forts que són un bon grup per  treballar, són molt treballadors, porten quatre anys jugant junts i això és nota. 

Objectius per aquesta temporada? 

Són objectius més aviat tàctics, hem de deixar de jugar al jo tinc pilota jo tiro a cistella, hem de començar a jugar a 
passar i tallar. De moment no marquem posicions ja que creiem que encara no estan definits en aquesta edat i és 
important que tots sàpiguin jugar en totes les posicions, que tots vagin aprenent i millorant sobretot els acabaments a 
cistella i jugar com a equip. 

La temporada passada estaves en el PDP (programa de  detecció i perfeccionament) de la federació catala na 
de basquetbol territorial de Lleida, creus que s’es tà treballant bé des de la base? 



Crec que si, el PDP ja fa uns quants anys que es fa, es potencia al jugadors, és treballa la tècnica individual i això als 
xavals els ajuda molt, és una hora i mitja setmanal on es treballa amb pilota i amb jugadors d’altres clubs. Penso que 
als companys d’equip que no hi poden anar els pot motivar per si hi poden entrar. 

A més d’entrenar també jugues amb el sènior A, com t’ho fas per poder ser als dos llocs? 

És complicat combinar-me els horaris, pels entrenaments cap problema però a l’hora dels partits des de la 
coordinació del club intentem canviar horaris per poder estar als dos llocs, és qüestió d’anar-ho tantejant. 

Després de passar temporades sol, en aquesta, l’Albert Guim, una de les figures del Cadet Masculí, li fa d’ajudant. Al 
mateix temps, el Sergi fa d’ajudant al Pre-mini Femení Blau i aporta el toc jove com a tècnic als entrenaments del 
grup de veteranes dels dimarts. 

 

Moltes gràcies i molts èxits Sergi. 

 

 


